
Post til RS 2023: 

Forslag; MOMS fra NISK avd 7: 

Vi regner med dette allerede står på sakslista, men sender for ordens skyld inn et ønske om 

at saken behandles. 

Vi har nå i flere omganger hatt spørsmålene rundt MOMS på timeplanen.  Det er et klart 

ønske fra NISK avdeling 7 at man nå kan diskutere saken og komme frem til en klar og riktig 

konklusjon i hht gjeldende lover og regler. 
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